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IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS
Read carefully all instructions before installing the fixture. Retain these instructions for future reference.
The fixtures must be wired following the National Electrical Code and all applicable local codes. Proper grounding is required for safety.

CAUTION!
THIS PRODUCT MUST BE INSTALLED FOLLOWING THE APPLICABLE INSTALLATION CODE BY A LICENSED ELECTRICIAN.

WARRANTY
Consult website for detail: www.vyvydlighting.ca/warranty



Refer to Fig. 2
Step 2 - Detach the driver (7) and the live feed and control cables (8) from the LED tray (3).
Step 3 - Flip the driver (7) around 180°.
Step 4 - Reinstall the driver (7) to the LED tray (3).
Step 5 - Fasten the connectors (9a) of the splitter cable (9) to the LED tray (3).
Step 6 - Fasten the power supply cable (10) to the LED tray (3).

Refer to Fig. 1
Step 1 - Remove fillers (1), diffuser (2), LED tray (3) and end caps (4) from the housing (5) 
              and set aside for reinstalling later.
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SECTION 1:
CONTINUOUS RUN CONNECTION
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Step 7 - (Fig. 3) Insert joint pins (6) into the housing (5) of a first luminaire.
Step 8 - (Fig. 4) Fasten the joint pins (6) to the housing (5).
Step 9 - (Fig. 5) Insert the other end of the joint pins (6) into the housing (5) of the continuous luminaire.
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SECTION 2:
ELECTRICAL CONNECTIONS

Refer to Fig. 8
Step 1: For 120/277V Supply
               a. Connect the black luminaire lead to the supply lead.
               b. Connect the white luminaire lead to the neutral supply lead.
               c. Connect the green or green/yellow ground lead to the green supply lead.
Step 2: For 0-10V Dimming
If 0-10V dimming is an option; connect the the purple wire to the purple (+) lead pink wire to the pink (-) lead. 
If dimming is not being used, ensure to cap off both the pink and purple wires.
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Refer to Fig.6
Step 10 - Connect the extension wires of the splitter cable (9b) to the driver (7) as per 
                SECTION 2 ELECTRICAL CONNECTIONS.
Step 11 - Connect the live feed connector (8) with the splitter cable connector (9a). 
Step 12 - Electrically connect the two luminaires with the jumping cable (11).

Refer to Fig. 7
Step 13 - Reinstall the connected LED tray, diffuser and fillers into the housing.  
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Instructions de connexion 
à fonctionnement 
continu pour les lumières linéaires
Modèles : 
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SECTION 1:
Instructions de connexion à fonctionnement continu

Se référer à la figure 1.
Étape 1 - Retirer du boîtier (5) les éléments de remplissage (1), le diffuseur (2), le plateau 
                des DEL (3) et les capuchons d'extrémité (4) et les mettre de côté pour les réinstaller 
                ultérieurement.

Se référer à la Fig. 2
Étape 2 - Détachez le pilote (7) et les câbles d'alimentation et de contrôle (8) du plateau 
                des DEL (3). 
Étape 3 - Retourner le pilote (7) de 180°.
Étape 4 - Réinstallez le pilote (7) sur le plateau à DEL (3).
Étape 5 - Fixez les connecteurs (9a) du câble de séparation (9) au plateau de DEL (3).
Étape 6 - Fixez le câble d'alimentation (10) au plateau à DEL (3).
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Étape 7 - (Fig. 3) Insérer les goupilles d'articulation (6) dans le boîtier (5) d'un premier luminaire.
Étape 8 - (Fig. 4) Fixer les goupilles d'articulation (6) au boîtier (5).
Étape 9 - (Fig. 5) Insérer l'autre extrémité des goupilles d'articulation (6) dans le boîtier (5) 
                             du luminaire continu.
  



SECTION 2:
RACCORDEMENTS ÉLECTRIQUES

Se référer à la figure. 8
ÉTAPE 1 : Pour une alimentation de 120/277 V. 
              a.Connecter le luminaire noir au fil d'alimentation.
              b.Connecter le luminaire blanc au fil d'alimentation neutre.
              c.Connecter le fil de terre vert ou vert/jaune au fil d'alimentation vert.
ÉTAPE 2 : Pour la gradation 0-10V.
Si la gradation 0-10 V est une option ; connectez le fil violet au fil violet (+) et le fil rose au fil rose (-). 
Si la gradation n’est pas utilisée, assurez-vous de fermer les fils rose et violet.
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Se référer à la Fig.6
Étape 10 - Connectez les fils d'extension du câble séparateur (9b) au pilote (7) conformément 
                  à la SECTION 2 RACCORDEMENTS ÉLECTRIQUES.
Étape 11 - Relier le connecteur de l'alimentation en direct (8) au connecteur du câble séparateur (9a). 
Étape 12 - Relier électriquement les deux luminaires à l'aide du câble de dérivation (11).

Se référer à la Fig. 7
Étape 13 - Réinstaller le plateau, le diffuseur et les éléments de remplissage des DEL dans le boîtier. 
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